



NWB Tools

Phyllis Beaulieu <phyllis.beaulieu@nwb-oen.ca>

[Licensing] Re: FW: Notice of change Hackett River

Damien Côté <damien.cote@nwb-oen.ca>

Fri, May 9, 2014 at 8:31 AM

To: Michel.Boucher@glencore-ca.com

Cc: Brad.Ryder@glencore-ca.com, Licensing Department <licensing@nwb-oen.ca>, Technical Department <technical@nwb-oen.ca>

Hi Michel,

Thanks for the update. We'll adjust our records accordingly. While we are on the topic, kindly note our new email addresses here at the NWB (@nwb-oen.ca).

Regards,

Damien



Damien Côté- ᑕᑦᑕᑦᑕᑦ ᑕᑦᑕᑦ

Executive Director- Directeur Général
ᑕᑦᑕᑦᑕᑦᑕᑦ ᑕᑦᑕᑦᑕᑦᑕᑦ- Ataniq HivuliqtiNUNAVUT WATER BOARD - OFFICE DES EAUX DU NUNAVUT
ᑕᑦᑕᑦᑕᑦᑕᑦ ᑕᑦᑕᑦᑕᑦᑕᑦ - NUNAVUT IMALIRIYIN KATIMAYINGI
www.nwb-oen.caP.O. Box 119
Gjoa Haven, NU, X0B 1J0C.P. 119
Gjoa Haven (Nunavut), X0B 1J0ᑕᑦᑕᑦᑕᑦᑕᑦ 119
ᑕᑦᑕᑦᑕᑦᑕᑦ X0B 1J0Titigagaqvia 119
Uqhuqtuq, NU, X0B 1J0Tel / Téléphone / ᑕᑦᑕᑦᑕᑦ / Hivayuta: (867) 360-6338 | Fax / Télécopieur / ᑕᑦᑕᑦᑕᑦ / Fax-kut: (867) 360-6369
Toll Free / 1-855-521-3745

WARNING - This communication, including any attachments contains confidential information intended only for the addressee(s) noted above. Any unauthorized distribution, copying, or disclosure is strictly prohibited. If you have received this by mistake, please notify the sender immediately and delete this message without printing or copying it. Thank you.

AVIS DE CONFIDENTIALITÉ - Ce message, et toute(s) pièce(s) jointe(s) est confidentiel et est à l'usage exclusif du(ce) destinataire(s) ci-dessus. Toute autre personne est par la présente avisée qu'il lui est strictement interdit de le diffuser, le distribuer ou le reproduire. Si le destinataire ne peut être joint ou vous est inconnu, veuillez informer l'expéditeur par courrier électronique immédiatement et détruire ce message et toute copie de celui-ci. Merci pour votre collaboration.

🌱 Merci de penser à l'environnement avant d'imprimer ce courriel / Thank you for thinking of the environment before printing this email

On Fri, May 9, 2014 at 8:22 AM, <Michel.Boucher@glencore-ca.com> wrote:

Good day Damien,

Please note that I will be the new contact person for the Hackett River property. Any request or question can be directed to me. Brad Ryder, Corporate Affairs for Glencore Zinc Canada can also be contacted if information is needed.

My phone numbers are:

Office: 514-745-9375

Cell; 514-346-7452

You can reach Brad at the following number:

[416-775-1434](tel:416-775-1434)

Regards.

Michel Boucher

LEGAL DISCLAIMER. The contents of this electronic communication and any attached documents are strictly confidential and they may not be used or disclosed by someone who is not a named recipient.

If you have received this electronic communication in error please notify the sender by replying to this electronic communication inserting the word "misdirected" as the subject and delete this communication from your system.

MENTION LEGALE: Le contenu de cette communication électronique et ses pièces jointes sont strictement confidentiels et ne peuvent pas être utilisés ou divulgués par une personne qui n'est pas le destinataire désigné.

Si vous avez reçu cette communication électronique par erreur, s'il vous plaît, veuillez aviser l'expéditeur en répondant à cette communication électronique en insérant le mot 'mauvais destinataire' dans le sujet et supprimer ce message de votre système informatique.
